



**STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING**  
Protokoll fört vid föreningsmöte 17 maj 2017

Datum: 2017-05-17 kl 18:00 till  
Sammanträde: Föreningsmöte  
Plats: SDF:s verksamhetslokal, Palmfeltsvägen 15

Ordförande:

Joakim Hagelin Adeby

Sekreterare:

Charlotte Eriksson

Justerare:

Linnea Karmgård och Marie Lindbäck

Antal medlemmar: 31 medlemmar

**§01. Föreningsmötets öppnande**

Ordförande Joakim Hagelin Adeby hälsade alla välkomna.

**§02. Val av justerare tillika rösträknare**

*Mötet beslutar att*

välja Linnea Karmgård och Marie Lindbäck till protokolljusterare tillika rösträknare

**§03. Fastställande av dagordning**

*Mötet beslutar att*

arbeta enligt följande dagordning;

01. Föreningsmötets öppnande
02. Val av två justerare tillika rösträknare
03. Fastställande av dagordning
04. Uppföljning av tidigare protokoll
05. Resultatrapport 1 jan – 31 mars
06. Styrelsens meddelanden
07. SDR kongressombud informerar
08. Övriga frågor
  1. Hiss (Marie Lindbäck)
  2. Turkos färgnummer (Marie Lindbäck)
  3. Toaletterna (Cornelius Alexandru)
  4. Teckentydaren (Erika Lindberg och Nelly Nordell)
  5. Kyrkan (Erika Lindberg)
  6. Turkos Taxi (Gunilla Wågström Lundqvist)
11. Nästa föreningsmöte
12. Avslutning

**§04. Uppföljning av tidigare protokoll**

Mycket som handlade om SDR kongress. Vi tog alla övriga frågor som

Justeras:

LL CB KL JHA

**STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING**  
Protokoll fört vid föreningsmöte 17 maj 2017

inte hann med sist på föreningsmötet till idag.

*Mötet beslutar att*

Tacka för informationen.

**§05. Resultatrapport 1 jan – 31 mars**

*Bil.*

Pontus Degsell, kassör för SDF berättade att ekonomi ligger bra till. Projekt IT och Tredubbel utsatthetsprojekt försvinner. Några projektidéer finns, men inte ansökt än.

Ca 300 000 kr på plus, och det måste avsättas också lite del till 150 års jubelium 2018 som också kostar pengar.

*Mötet beslutar att*

Tacka för informationen.

**§06. Styrelsens meddelanden**

**06.A Sommarprogram**

Program kommer i teckentydaren.

**§06.B Ombud byte**

Pontus Degsell som sitter med i ombudsgruppen måste avgå då han fått en ekonomi tjänst på SDR. Vikarie Erika Lindberg hoppar in.

**§06.C Personalinformation**

Mona Riis på kansliet slutar i sommar. Annonsering gällande kanslichef har gjorts och process fortlöper.

Lena Rydén är sjukskriven till 50% fram till 30 juni.

**§06.D Tavelinköp**

Vi har vunnit på auktion, 4 tavlor. Målats av Albert Berg, en av de 3 män som bildade Stockholms Dövas Förening 1868.

**§06.E Intressepolitiska rapporter**

**1) SignCare**

Kaj Renner överlämnade Britt Karmgård som är lite mer eller mindre insatt i Sign Care's berättade om företaget SC som gick i konkurs 12 april och Olivia soim tar över gällande hemtjänst och ledsagning. Bostadstöd inte riktigt färdigt. Problemet med ekonomi är att döva med den hjälp bor utspridda över Stockholm Stad, och att restid inte räknas in. Det går inte att jämföra med hörande som bor i samma område. SDF och FDSB har haft möte med Stockholm Stad och pratat om vad som ska tänka på!

**2) Akuttolkning**

Information om vårdskandal gällande tolkbrist på akutsjukvården, som har hänt för Ali Attar. SDF har skickat ett brev till sjukhuset. Inväntar svar.

**§06.F Utvärdering av tiden 18:00**

Justeras:

2/4

**STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING**  
Protokoll fört vid föreningsmöte 17 maj 2017

Medlemmar ger feedback att de flesta är nöjda med tiden 18.00 för temakvällar, och föreningsmöte framöver.

**§07 SDR kongressombud informerar (påverkanstorg)**

Linnea Karmgård från ombudsgrupp informerar om att de haft 4 träffar. Under kvällen fick medlemmarna gå runt i en påverkanstorg i en halvtimme för frågor.

Efter påverkanstorget kom 5 nya namnförslag som kommit till; Thyra Lindström, Mattias Hellöre, Hajan Jabar, Tarek Abdellatif och Olivia Balkstam-Renner. Ellinor Persson tackar för namnförslagen, ombudsgruppen har mandat att sköta det här.

**§ 08. Övriga frågor**

**1. Hiss (Marie Lindbäck)**

Hon fastnat i en hiss vid pendeltågsstation. Vill ha bättre tillgänglighet.

**2. Turkos färgnummer (Marie Lindbäck)**

Marie undrar om det finns en officiell färgnummer på den turkosa färgen som döva använder sig av. SDF svarar att det inte finns.

**3. Toaletterna (Cornelius Alexandru)**

Bordläggs till nästa föreningsmöte då Corneliu inte var närvarande.

**4. Teckentydaren (Erika Lindberg och Nelly Nordell)**

Bordläggs då Erika och Nelly inte var närvarande. Dock hade Mohammed Nur en fråga om man kunde ha tidningen Teckentydaren och SDUR:s handdukis utan att behöva vända på tidningen, det var förvirrande och jobbigt för honom.

**5. Kyrkan (Erika Lindberg)**

Punkten ströks helt.

**6. Turkos Taxi (Gunilla Wågström Lundqvist)**

Bordläggs till nästa föreningsmöte då Gunilla inte var närvarande.

**7. Facebooks SDF omslag**

Erika Lindberg vill gärna få fler viktiga profiler på omslagsbilden i Facebook och första förslaget var Vilma Renner. Styrelsen ska prata med kansliet om ombytliga och historiska förebilder som omslagsbild till jubileumsåret.

**8. Motion (Erika Lindberg)**

Erika Lindberg hade en motion som ansågs besvarad vid årsmötet och hon ville göra efterforskningar men svar från kansliet tog lång tid och hon fick slutligen svar i april månad. Styrelsen ska kolla upp varför det tog lång tid.

**9. WDSL**

Eva Lilja berättar att hon sitter i en arbetsgrupp som ska driva WDSL som ska genomföras den 10 september, och de vill ha 1-2 personer mer i gruppen. Där sitter bara Eva Lilja och Warda Altayr idag.

Tanke är att ha Turkos marsch samt eventuellt fråga turkosparti och

Justeras:

LK    S    ML    JHA

3/4

**STOCKHOLMS DÖVAS FÖRENING**  
Protokoll fört vid föreningsmöte 17 maj 2017

teckenspråkets röst att föreläsa och leda workshop.

**10. Dövas dag 2018**

Göran Rydberg önskar få båttruten ändrad från Finland till Riga.  
Styrelsen svarar att vi redan är långskriden i planering.

**11. 150 års jubileum**

Barbro Almquist tycker att det är kostsamt med typ 1 000 kr supé i stadshus, Det blir uppdelade grupper de fattiga och de rika. Jubileum är ju för alla och ska ges på samma villkor.

Förslag är att typ 2-3 timmars kaffe o gott på stadshus på dagtid, och supé på kvällstid annanstans på något fint. Och till bättre pris.

Flertals håller med. Styrelsen tar vidare med lösningar o tankar till styrelsemötet 12/6.

**12. Rosenlunds sjukhus, hörselhabiliteringen**

Jonas Brännvall har varit där, barnplantorna och HRF syns mycket där men inte SDF.

Styrelsen berättar att SDR håller på att trycka infomaterial, något där kan vi beställa en mängd och marknadsföra oss ordentligt och syns mer på olika platser. Styrelsen ska kolla med kansliet hur man arbetar med detta.

**13. Event**

Jonas Brännvall glömde nästan att det är föreningsmöte ikväll.

Borde marknadsföra föreningsmötet som ett event i föreningens slutna Facebook sida, då får man en påminnelse. Använd gärna event-verktyget till sommaren när program kommer ut.

**14. Arbetsmarknad**

Mohammed, känner sig besviken över att han blivit nedvärderad  
Från AF sida, att han haft möte och det kom ett språkstöd dit, vilket AF inte frågat Mohammed om han vill ha språkstöd. Styrelsen tipsar om att kansli på SDF kan hjälpa till att skriva ett brev till Af handläggares chef, och sen spara det som svar underlag. Bra att samla typ icke trevligt bemött. Mohammed har bott i Sverige i 28 år och kan mycket, känner sig ledsen.

Och lika där med Samhall han lidit mycket av, dålig attityd och det kan han vända sig till kansliet för hjälp.

Men föreningsmötet tycker att vi kan ha en temakväll – diskussion om Samhall och AF, och sen med dom. Mohammed vill ha en uppföljning sen sista Samhallsmötet.

**§ 11. Nästa föreningsmöte**

*Mötet beslutar att*

Nästa ordinarie föreningsmöte blir den 13 september 2017 kl 18:00

**§ 12. Avslutning**

Mötesordförande Joakim Hagelin Adeby avslutade mötet, tackade alla närvarande medlemmar och önskade alla en fortsatt trevlig kväll.

Justeras:

*JR* *CS* *ML* *JHA*